
Dz-14.0021.1.51.2015 

 

PROTOKÓŁ NR 51 

Z POSIEDZENIA ZARZĄDU DZIELNICY XIV 

odbytego w siedzibie Rady Dzielnicy XIV Czyżyny, 

Kraków os. Dywizjonu 303 nr 34, 

w dn. 16.11.2015 r. 

 

 

Przewodniczący w oparciu o listę obecności, stwierdził prawomocność posiedzenia (w 

załączeniu lista obecności). Posiedzeniu przewodniczył Przewodniczący Rady i Zarządu 

Dzielnicy XIV Czyżyny – p. Marek Ziemiański. 

Prowadzący obrady przedstawił proponowany porządek obrad: 

 

1. Przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 50. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 

4. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał. 

5. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącego. 

6. Bieżąca korespondencja. 

7. Sprawy bieżące. 

8. Oświadczenia Komunikaty. 

 

 

Ad.1. Przyjęcie porządku obrad.  

Proponowany porządek obrad  przyjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad.2. Przyjęcie protokołu z  posiedzenia Zarządu nr 50. 

  

Protokół z posiedzenia Zarządu nr 50 - przyjęto jednogłośnie, w obecności 5 członków 

Zarządu. 

 

Ad.3. Podjęcie uchwały w sprawie delegowania radnych. 

 

Uchwała w sprawie delegowania radnych: 

- Marka Sadowskiego i Tomasza Pollera do udziału w odbiorze prac związanych z 

remontem tablic informacyjnych na terenie Dzielnicy XIV Czyżyny, który odbędzie się w dn. 

20.11.2015 r., miejsce spotkania: siedziba Rady Dzielnicy XIV Czyżyny os. Dywizjonu 303 

nr 34 w Krakowie.  

(pismo ZIKiT: ID.453.31.10.2015 z dn. 13.11.2015 r.) 

 

- Jolantę Szatko-Nowak, Martę Tatulińską i Zbigniewa Ulmańca do udziału w spotkaniu 

dot. publicznego otwarcia ofert dla zadania pn. „Przedszkole nr 182 – remont sali w celu 

przystosowania do terapii zajęciowej dla dzieci niepełnosprawnych”, które odbędzie się w dn. 

24.11.2015 r. w siedzibie Zespołu Ekonomiki Oświaty, ul. Fatimska 8 w Krakowie.  

(ZEO-DR-2/507/P18/2015 z dn. 16.11.2015) 

 

- Halinę Krzynówek i Bogdana Krupę do udziału w spotkaniu dot. publicznego otwarcia 

ofert dla zadania pn. „ZSO nr 14 – Wspólny Projekt Edukacyjny dla Krakowskich Uczniów-

część dzielnicowa dla Dzielnicy XIV Czyżyny – remont sali gimnastycznej (malowanie 

ścian)”, które odbędzie się w dn. 27.11.2015 r. w siedzibie Zespołu Ekonomiki Oświaty, ul. 

Fatimska 8 w Krakowie.  



(ZEO-DR-2/505/ZSO14/2015 z dn. 16.11.2015 r.) 

 

Uchwałę podjęto - jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

 

Ad. 4. Przygotowanie i przyjęcie projektów uchwał. 

1. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie opinii 

dotyczącej zbycia działek nr: 157/134, 156/16, 157/141 oraz nr 156/29 i 157/275 

obręb 7 jednostka ewidencyjna Nowa Huta (GS-01.6840.4.18.2015.JP z dn. 

23.10.2015 r.) 

- przyjęto jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

2. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie wniosku do 

Prezydenta Miasta Krakowa dot. wprowadzenia do Wieloletniej Prognozy Finansowej 

i Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, zadania inwestycyjnego planowanego przez 

Radę Dzielnicy XIV Czyżyny do realizacji w latach 2016 - 2017. 
 

- przyjęto jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

3. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

- przyjęto jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

4. Zarząd przygotował i jednogłośnie przyjął projekt uchwały w sprawie korekty 

rozdysponowania środków wydzielonych do dyspozycji Dzielnicy XIV Czyżyny na rok 2016. 

- przyjęto jednogłośnie, w obecności 5 członków Zarządu. 

Ad. 5. Sprawy zgłoszone przez Przewodniczącego. 

- sprawa wystosowania pisma do ZIKiT w sprawie ograniczenia wjazdu samochodów na wały 

wiślane; 

-sprawa wniosku mieszkanki os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie z dn. 13.11.2015 r. w 

sprawie budowy psiego wybiegu przed blokiem nr 26 w os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie. 

Z ramienia Zd sprawą zajmuje się P. Meysztowicz; 

- sprawa wniosku mieszkanki os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie z dn. 16.11.2015 r. w 

sprawie uporządkowania terenów w pobliżu hangaru. Z ramienia Zd sprawą zajmuje się P. 

Meysztowicz; 

- sprawa posiedzenia Rady Budżetu Obywatelskiego w dn. 20.11.2015 r.; 

- sprawa V Międzydzielnicowego Forum dla Członków Rad Dzielnic w dn. 30.11.2015 r. w 

Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej w Krakowie; 

- sprawa konferencji pt. „Czy kontrola kampanii wyborczej jest możliwa?” w dn. 19.11.2015 

r. w hotelu Wyspiański; 

- sprawa zaproszenia Zespołu Szkół Społecznych nr 3 w Krakowie na VIII edycję projektu 

„Czytamy wielkie dzieła literatury narodowej”; 

- sprawa tablicy informacyjnej przy ul. Bora Komorowskiego. Z ramienia Zd sprawą zajmuje 

się P. Meysztowicz. 

 

  

Ad. 6. Bieżąca korespondencja. 

 

1. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową P 110 z dn. 12.11.2015 r. w sprawie 

paczek mikołajowych w 2015 r. Z ramienia Zd sprawą zajmuje się P. Meysztowicz. 

2. Zarząd zapoznał się z pismem MPEC (RAZ/115/15) z dn. 05.11.2015 r. w sprawie 

remontu nawierzchni chodnika przy ul. Śliwkowej w Krakowie. Zd wystosuje pismo z 

odpowiedzią. 



3. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: PT-05.432.1.11.2015 z dn. 13.11.2015 r. w 

sprawie przygotowania katalogu zadań rekomendowanych na rok 2016. Zd wystosuje 

pismo z odpowiedzią. 

4. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową mieszkańca z dn. 14.11.2015 r. w 

sprawie budowy chodnika w miejscu wydeptanej ścieżki przy miasteczku rowerowym 

os. 2 Pułku Lotniczego w Krakowie. Zd wystosuje wiadomość email do ZIKiT. 

5. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: IŻ.6110.4.171.2015 z dn. 05.11.2015 r. w 

sprawie wyznaczenia miejsca zastrzeżonego w ul. Kłosowskiego w rejonie przychodni 

zdrowia os. 2 Pułku Lotniczego 22. Zd prześle pismo do SM Czyżyny. 

6. Zarząd zapoznał się z pismem mieszkanki os. Dywizjonu 303 z dn. 02.11.2015 r. w 

sprawie prośby o zamontowanie progów zwalniających w ul. Włodarczyka na 

wysokości skrzyżowania z ul. S. Sawickiego w Krakowie. Zd wystosuje pismo do 

ZIKiT. 

7. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZIKiT z dn. 03.11.2015 r. w sprawie 

zadań 2015 i 2016. Zd wystosuje wiadomość email z odpowiedzią. 

8. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: OU-02.260.85.2015 z dn. 13.11.2015 r. w 

sprawie zamówień na 2016 r. Zd wystosuje pismo z odpowiedzią. 

9. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową ZEO z dn. 12.11.2015 r. w sprawie 

zmian w budżecie w 2015 r. 

10. Zarząd zapoznał się z pismem-znak: BP-02.671.269.87.2015.ABU z dn. 10.11.2015 r. 

w sprawie przekazania mpzp „Lema-Staw Dąbski”. 

11. Zarząd zapoznał się z korespondencją mailową OU UMK z dn. 13.11.2015 r. w 

sprawie stanu środków na 2015 r. 

 

Ad. 6. Sprawy bieżące. 
Łukasz Cieślik poruszył sprawę terminów spotkań w ramach projektu „Czyżyny Planują”. 

Łukasz Cieślik poruszył sprawę wystosowania pisma do EDF i ArcelorMittal w sprawie sesji 

fotograficznej.  

 

Ad. 7.  Oświadczenia Komunikaty. 
Brak. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad prowadzący zamknął posiedzenie o godz. 22:00. 

Czas trwania posiedzenia: 3 h  

Godz. 19:00-22:00 

 

Protokołował:             Przewodniczył: 

 

              Członek                                                                               Przewodniczący 

          Rady i Zarządu                                                                          Rady i Zarządu 

   Dzielnicy XIV Czyżyny                                                            Dzielnicy XIV Czyżyny   

     

    Paweł Meysztowicz        Marek Ziemiański 


